



Harvest Contour Check™

Liquid morphology visual aid
Aide de visualisation morphologique liquide

Harvest Dental Products, LLC
905 Columbia St.
Brea, CA 92821 USA
Tel: 1+714-674-7400
Fax: 1+714-674-7402
Em: hello@harvestdental.com
Web: www.harvestdental.com

INSTRUCTIONS FOR USE – ENGLISH

Intended Use:

To accurately identify anatomical details of restorations prior to final completion.

Working Instructions:

Once opened, remove bottle cap and use the enclosed stick in the packaging to release the material and mixing agent. Then shake the bottle until you hear the mixing agent being moved back and forth. Once mixed, simply paint on Contour Check to the desired restoration to see anatomical details in great contrast. Once complete, simply use water or steam to remove.

INSTRUCTIONS D'UTILISATION, FRANÇAIS

Utilisations concernées :

Identifier précisément les détails anatomiques des réparations avant la finalisation complète.

Instructions d'utilisation :

Une fois ouvert, retirer le bouchon et utiliser le bâtonnet fourni dans l'emballage pour déverser le contenu et l'agent de mélange. Agiter ensuite la bouteille jusqu'à entendre l'agent de mélange secoué d'avant en arrière. Une fois mélangé, enduisez le Contour Check sur la réparation désirée afin de visualiser les détails anatomiques en grand contraste. Une fois terminé, utiliser simplement de l'eau ou de la vapeur pour nettoyer.